
Protokół z   XIX Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie, z dnia 26  lutego 2016  r. 

Ad. 1.  

Przewodniczący Rady Miejskiej przywitał zebranych, stwierdził, że w sesji bierze udział 13 radnych, 

nieobecni radni to K. Oszust i D. Chmielewski, następnie przedstawił porządek obrad. 

Porządek obrad XIX Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3.   Sprawozdanie Burmistrza z okresu między sesjami. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

5.           Mapa Zagrożeń – prezentacja Komendy Powiatowej Policji w Stalowej Woli; 

6. Sprawozdanie z realizacji zadań własnych Gminy w zakresie kultury fizycznej i sportu w 2015r. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na 2016 r.  

b) wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy 2016 na 

zadanie inwestycyjne  pn. „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej w Gminie 

Zaklików”;  

c) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu Stalowowolskiego na realizacje zadania 

publicznego w 2016 roku; 

d) zatwierdzenia  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenie  w  wodę  i  zbiorowego  odprowadzania  

ścieków  na  terenie  Gminy  Zaklików;  

e) zmiany załącznika do uchwały Nr XXXIV/195/2013 Rady Gminy Zaklików z dnia 22 lutego 2013 

roku w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Zaklików w latach 2013-2017;  

f) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2022;  

g) wyrażenia woli na przystąpienie Gminy Zaklików do realizacji porozumienia z Gminą 

Radomyśl nad Sanem w zakresie objęcia mieszkańców Gminy Zaklików usługami 

świadczonymi przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Radomyślu nad Sanem; 

h) określenia kryteriów do klas pierwszych publicznych szkół podstawowych i publicznych 

gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest Gmina Zaklików, w postępowaniu 

rekrutacyjnym dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły, określenia 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów oraz przyznania liczby punktów 

dla poszczególnych kryteriów; 

8. Zapytania i interpelacje. 

9. Zamknięcie obrad. 



 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował, by Mapa Zagrożeń zaprezentowana została w pkt 2, 

burmistrz wnioskował o zdjęcie z porządku obrad pkt 7 g. Radny J. Żelazny wnioskował o dyskusję w 

sprawie podwyższenia diet dla sołtysów. 

Za zmianą porządku obrad radni zagłosowali jednogłośnie. Wniosek radnego J. Żelaznego skierowany 

został do Komisji Budżetu i Finansów. 

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

2. Mapa Zagrożeń – prezentacja Komendy Powiatowej Policji w Stalowej Woli; 

3.   Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z okresu między sesjami. 

5.           Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

6. Sprawozdanie z realizacji zadań własnych Gminy w zakresie kultury fizycznej i sportu w 2015r. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na 2016 r.  

b) wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy 2016 na 

zadanie inwestycyjne  pn. „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej w Gminie 

Zaklików”;  

c) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu Stalowowolskiego na realizacje zadania 

publicznego w 2016 roku; 

d) zatwierdzenia  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenie  w  wodę  i  zbiorowego  odprowadzania  

ścieków  na  terenie  Gminy  Zaklików;  

e) zmiany załącznika do uchwały Nr XXXIV/195/2013 Rady Gminy Zaklików z dnia 22 lutego 2013 

roku w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Zaklików w latach 2013-2017;  

f) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2022;  

g) określenia kryteriów do klas pierwszych publicznych szkół podstawowych i publicznych 

gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest Gmina Zaklików, w postępowaniu rekrutacyjnym 

dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły, określenia dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia tych kryteriów oraz przyznania liczby punktów dla poszczególnych kryteriów; 

8. Zapytania i interpelacje. 

9. Zamknięcie obrad. 



 

Ad. 2. 

Przedstawiciele Komendy Powiatowej Policji w Stalowej Woli przedstawili założenia opracowania 

Mapy Zagrożeń, przedstawili statystyki zagrożeń na terenie powiatu stalowowolskiego i 

województwa, odnieśli się też do sytuacji w Gminie Zaklików.  

Ad.3. 

Protokół z XVIII Sesji przyjęty został jednogłośnie. 

Ad.4. 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie z okresu między sesjami, w którym poinformował o 

rozstrzygnięciu zapytania na dostawy kruszywa drogowego, dostawy piasku. Opracowywana jest 

dokumentacja przetargowa na budowę drogi w Kolonii Łysaków oraz ulic Spacerowej i Świerkowej w 

Lipie. Radny M. Balbier zapytał, czy radni mogliby otrzymać sprawozdanie burmistrza na piśmie. 

Burmistrz poinformował, że treść sprawozdania zawarta będzie w protokole z sesji. Zastępca 

Przewodniczącego Rady, A. Sieczkoś zapytał w związku z trwającymi przy Urzędzie pracami, czy 

wykonane zostało odwodnienie i z jakich środków została zakupiona kostka. Burmistrz wyjaśnił, że 

zakup kostki zabezpieczony został w budżecie w dziale drogi i place. Radna A. Mikusek zaapelowała o 

wyprofilowanie nawierzchni remontowanej ul. Pułankowej, by nie stała woda. Kierownik RFK, F. 

Ciesielski wyjaśnił, że będzie spadek do ul. Słonecznej. Radny D. Mróz poinformował, że Komisja 

Rewizyjna zajmuje się skargą B. Wałka dotyczącą oczyszczalni ścieków w Lipie, zapytał, kiedy będzie 

przebudowa oczyszczalni i czy nie lepiej najpierw oczyszczalni a potem kanalizacji w Gielni. Burmistrz 

wyjaśnił, że czeka na ogłoszenie naboru na projekty wodno- kanalizacyjne i dopiero wtedy ruszy 

przebudowa oczyszczalni. Radny D. Mróz zapytał, czy zwrot podatku VAT został uwzględniony w 

budżecie. Skarbnik, D. Puzio wyjaśniła, że Gmina otrzymała już zwrot. Radny D. Mróz zapytał o 

dofinansowanie dla DPS w Irenie i czy program utylizacji azbestu dotyczy azbestu demontowanego, 

czy składowanego. Burmistrz wyjaśnił, że obu. Radna M. Drzewi zapytała, kiedy zakończony będzie 

plac targowy w Lipie. Burmistrz poinformował, że do końca marca. Radna M. Kulpa zapytała, czy jest 

już pozwolenie na budowę drogi w Kolonii Łysaków. Burmistrz wyjaśnił, że pozwolenie jest jeszcze 

nieprawomocne. Radny M. Czajka zapytał co z drogą w Zdziechowicach Pierwszych koło p. 

Janiszewskich. Burmistrz poinformował, że 3 marca sytuacja może się wyjaśni.  Radna Mikusek 

stwierdziła, że widziała obiekt, w którym ma być zorganizowana filia biblioteki w Lipie, nie widzi 

możliwości zagospodarowana obiektu bez gruntownego remontu. Przewodniczący Rady Miejskiej 

zaproponował, by opracować projekt przebudowy budynku. Przewodniczący Rady przypomniał, że 



przenosząc przedszkole do szkoły zapewniano, że zaoszczędzone środki posłużą na doprowadzenie 

budynku do stanu użyteczności. Radny J. Gajowiak podziękował za postawienie przy drodze na Radną 

Górę tablicy informacyjnej. Następnie głos zabrała mieszkanka Zdziechowic, H. Stefaniak i 

zaapelowała o nie łączenie klas w szkole w Zaklikowie. Poinformowała, że w obydwu klasach jest 29 

dzieci i połączenie ich w jedną, tak jak zakłada uchwała o liczebności klas spowoduje, że dzieci będą 

miały większe trudności. Burmistrz stwierdził, że w tej sytuacji nie chodzi o oszczędności a o 

stosowanie się do zapisów uchwały. Przewodniczący Rady stwierdził, że utrzymanie obu klas nie 

zrujnuje budżetu gminy. Radny M. Balbier stwierdził, że inwestycja w dzieci jest najlepszą inwestycją. 

Radna A. Mikusek stwierdziła, że ta sprawa nie powinna być omawiana na sesji Rady, a rozwiązać 

powinni ją dyrektorzy szkół, dyrektor GZEAS, burmistrz i rodzice. Dyrektor ZSO w Zaklikowie 

stwierdził, że musi się w tej kwestii opierać na zapisach uchwały a Rada ma możliwość zmienić 

uchwałę.  

Ad.5. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wpłynął do niego wniosek o opinię Komisji Budżetu 

i Komisji Rolnictwa w sprawie wykupu działek, otrzymał odpowiedź na pismo Zastępcy 

Przewodniczącego, A. Sieczkosia w sprawie nielegalnej wycinki drzew.  

Ad.6. 

Sprawozdanie z realizacji zadań własnych Gminy w zakresie kultury fizycznej i sportu w 2015r. Nikt z 

radnych nie miał pytań do sprawozdania. 

Ad.7. 

Podjęcie uchwała w sprawie: 

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na 2016 r.;  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Uchwała podjęta została 

jednogłośnie. 

b) wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy 2016 

na zadanie inwestycyjne  pn. „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej w 

Gminie Zaklików”; Uchwała podjęta została jednogłośnie. 

c) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu Stalowowolskiego na realizacje 

zadania publicznego w 2016 roku; Uchwała podjęta została jednogłośnie; 



d) zatwierdzenia  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenie  w  wodę  i  zbiorowego  

odprowadzania  ścieków  na  terenie  Gminy  Zaklików;  Uchwała podjęta została 

jednogłośnie; 

e) zmiany załącznika do uchwały Nr XXXIV/195/2013 Rady Gminy Zaklików z dnia 22 lutego 

2013 roku w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Zaklików w latach 2013-2017;  Uchwała podjęta została jednogłośnie; 

f) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2022;  Uchwała podjęta została jednogłośnie; 

g) określenia kryteriów do klas pierwszych publicznych szkół podstawowych i publicznych 

gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest Gmina Zaklików, w postępowaniu 

rekrutacyjnym dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły, określenia 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów oraz przyznania liczby 

punktów dla poszczególnych kryteriów; Uchwała podjęta została jednogłośnie. 

 

Ad.8. 

Radna A. Mikusek zapytała ilu pacjentów zapisało się do ośrodka zdrowia w Zdziechowicach. Radny J. 

Małagocki zapytał o kanalizację na ulicach Tartak i Belkowszczyzna. Zastępca Przewodniczącego Rady, 

A. Sieczkoś zapytał, czy ktoś z Urzędu spotkał się z właścicielami działki w Szelinie, na której 

postawiony ma być przystanek. Sekretarz, A. Łosek wyjaśniła, że jeszcze nie. Następnie zapytał jakie 

są zaległości w opłatach za śmieci. Kierownik F. Ciesielski poinformował, że nie złożono 25 deklaracji, 

zaległość od gospodarstw domowych to 33 tys. zł, od firm 13 tys. zł. Wyjaśnił, że zostały wysłane 

upomnienia. Zastępca Przewodniczącego zapytał, czy egzekucję komorniczą wszczęto tylko względem 

D. Ryfińskiej. Kierownik F. Ciesielski wyjaśnił, że część zaległości będzie umorzona, natomiast 

mieszkańcy, którzy nie złożyli deklaracji muszą się liczyć z wizytą policji i przedstawicieli urzędu. 

Radna A.  Mikusek zapytała, kto wystawia ludzi do egzekucji komorniczej i jak można było to zrobić w 

stosunku do p. D. Ryfińskiej. Zastępca Przewodniczącego Rady poprosił o płytki z rozbiórki na drogę 

od p. Szusteckich do łąki. Radny D. Mróz poprosił o interwencję w sprawie naprawy przejazdu 

kolejowego w kierunku Ireny. Burmistrz poinformował zebranych, że Prokuratura odmówiła 

wszczęcia postępowania w sprawie samowoli budowlanej. 

Sołtys Lipy, W. Pęzioł poprosił o interwencję w sprawie ubytków w chodniku koło kościoła, 

poinformował, że jest zamiar zmiany funduszu sołeckiego na bieżące naprawy ul. Świerkowej. Radna 

M. Kulpa zaproponowała,  by wszyscy sołtysi otrzymywali dietę w wysokości 150 zł. Przewodniczący 

Rady poprosił, by wskazać źródło pokrycia tych kosztów. Radna A. Mikusek zobowiązała się w imieniu 

Komisji Budżetu i Finansów do rozpatrzenia sprawy. 

Ad.9. 



Wobec braku dalszych pytań i wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 

obrady XIXSesji Rady Miejskiej w Zaklikowie. 

Protokolant       Przewodnicząca Rady Miejskiej 

        Mirosław Mach 

 

 

 

 


